Press release of fechnerMEDIA GmbH of 28.02.2013
Best practice project in Óbuda in the focus of an international shooting

Carl-A. Fechner, director and producer of the documentary film THE 4TH REVOLUTION – ENERGY AUTONOMY (the most-watched documentary film of 2010 in Germany, worldwide 6 Million viewers in 26 countries, www.4-revolution.de and www.energyautonomy.org) will shoot in Óbuda on the 2th of march part of his new 60-minute documentary on best practice sustainable projects of EU-Initiative CONCERTO (http://concerto.eu/concerto/). In Budapest’s Óbuda district the shoot is dedicated to the energy-efficient modernization of more than 800 apartments in the Faluház apartment building. 

The 4 weeks shooting tour leads director Carl-A. Fechner, producer Gessie George and the fechnerMEDIA film crew throughout Europe. The film has been commissioned by the Steinbeis-Europa-Zentrum and is destinated to present outstanding urban projects, all part of the EU-initiative CONCERTO. These projects are distinguished by their energy efficiency and represent real role models for sustainable urban development.

The model project in Óbuda shows a successful energy-efficient renovation of blockhouses. The modernisation contains the isolation of the roof and the entire façade, window changing and the renovation of the heat system infrastructure. As a result the insulation is now better than the national requirements for new buildings. On the roof of the buildings the so far biggest solar energy system in Hungary has also been installed (1.500 sqm). 
Accompanying the film project Gessie Goerge will share her daily shooting impressions via the CONCERTO-Blog, YouTube, Facebook and Twitter. She will have interactions with people on the ground to make little making-off videos. This will allow interested people to closely witness the journey of the film crew right from the start and get brief outlines on the participating projects and the local partners of CONCERTO.


Interested press members are cordially invited to inform themselves on the spot about the film shoot of the project and learn more about its content and goals. Among others, Carl-A. Fechner, producer and director, and Gessie George, producer, will be available for an interview. For this purpose, please get in touch with our film team and make an  appointment on the spot. Tel.: +49 (0) 173 18 27 467 

Sending us a digital copy of your press release will be very much appreciated. Please mail to sophie.kolb@fechnermedia.de.

For any furhter inquiries you may contact our Press Officer Sophie Kolb at 0049 (0) 7462 923 9213

Follow the daily reports at:
You-Tube: http://www.youtube.com/user/CONCERTOPREMIUM 

Facebook: http://www.facebook.com/pages/Concerto-Premium/541881205832288 

Twitter: https://twitter.com/concertopremium 

Blog: http://www.concerto.eu/concerto/blog.html 
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Pressemitteilung der fechnerMEDIA GmbH vom 28.02.2013

Vorreiterprojekt aus Óbuda im Fokus eines internationalen Drehs  
Carl-A. Fechner, Regisseur und Produzent des Kinodokumentarfilms DIE 4. REVOLUTION (der in Deutschland meist gesehene Kino-Dokumentarfilm des Jahres 2010, weltweit bisher 6 Millionen Zuschauer in 26 Ländern, www.4-revolution.de und www.energyautonomy.org), dreht diesen Samstag, 02. März, in Óbuda einen Teil seiner neuen 60-minütigen Dokumentation über nachhaltige Vorreiterprojekte der EU-Initiative CONCERTO (http://concerto.eu/concerto/). In Budapest’s Stadtteil Óbuda widmet sich der Dreh dem Faluház Wohnblock, in dem insgesamt über 800 Wohnungen energie-effizient saniert wurden.

 
Der knapp vierwöchige Dreh führt Carl-A. Fechner zusammen mit der Producerin Gessie George und der fechnerMEDIA-Filmcrew im Auftrag des Steinbeis-Europa-Zentrums durch ganz Europa. Es werden herausragende urbane Projekte vorgestellt, die alle der EU-Initiative CONCERTO angehören. Die Projekte zeichnen sich durch ihre Energieeffizienz aus und sind reale Vorbilder für eine nachhaltige Stadtentwicklung. 

Das Vorreiterprojekt in Óbuda zeigt, wie sich Blockhäuser erfolgreich energie-effizient sanieren lassen. Allein in dem großen Wohnblock mit 15 Treppenhäusern wurden die Dächer erneuert, die gesamte Fassade und die Heizsystem-Infrastruktur. Insgesamt wurden 24 000 m2 Außenwand gedämmt und Fenster und Türen dort ausgetauscht, wo die Eigentümer zustimmten. Damit liegt dieser Isolationsstandard weit über den gesetzlichen ungarischen Standards. Auf dem Dach bilden die 1.500 qm Solarkollektoren die größte Anlage in Ungarn. 
Begleitend zum Filmprojekt wird Producerin Gessie Goerge via You-Tube, Blog, Facebook und Twitter täglich ihre Drehimpressionen und Interaktionen mit Personen vor Ort schildern, um kleine Making-Off-Videos anfertigen. So können interessierte Personen durch die Crossmedia-Kommunikation, die Filmreise der Crew hautnah miterleben und schon frühzeitig interessante Informationen über die teilnehmenden Projekte erfahren.  


Interessierte Pressevertreter sind herzlich eingeladen, sich vor Ort über die Dreharbeiten des Projektes zu informieren, um mehr über seine Inhalte und Ziele zu erfahren. Unter anderem stehen Carl-A. Fechner, Produzent und Regisseur, sowie Gessie George, Producerin, für ein Interview zur Verfügung. Hierzu bitten wir Sie, unter +49 (0) 173 18 27 467 direkt mit dem Filmteam in Kontakt zu treten und einen Termin vor Ort auszumachen.
Bei einer Berichterstattung würden wir uns über ein digitales Belegexemplar an info@fechnermedia.de freuen. 

Für Rückfragen steht Ihnen auch gerne unsere Pressebeauftragte Sophie Kolb unter 0049 (0)7462 923 9213 zur Verfügung. 

Folgen Sie den täglichen Drehberichten auf:

You-Tube: http://www.youtube.com/user/CONCERTOPREMIUM 

Facebook: http://www.facebook.com/pages/Concerto-Premium/541881205832288 

Twitter: https://twitter.com/concertopremium 

Blog: http://www.concerto.eu/concerto/blog.html 


Informationen zu fechnerMEDIA auf: 
www.fechnermedia.de, http://www.4-revolution.de und www.energyautonomy.org
Quellen: 


http://www.concerto-staccato.eu/projects/obuda-budapest.html
http://www.faluhaz.eu/en/news/the-staccato-project
http://energiaklub.hu/en/news/first-hand-experiences-from-the-%E2%80%9Cfaluhaz%E2%80%9D
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